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Protokół z posiedzenia  
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Sportu oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
z dnia 18 grudnia 2012 roku 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w Sali posiedzeń Rady Gminy Krupski Młyn przy ul. Głównej 5 w 

Krupskim Młynie 18 grudnia 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 
Brodziak Henryk; Huczko Bogdan; Kruk Wojciech; Kruszewski Klaudiusz 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Pilarski Krzysztof; Szewczyk Adam; Sufa Franciszek; Ochman-Szyguła Róża,  
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Dawydzik Artur, Kiszkis Jacek; Kuczera Rafał; Piegza Gerard; Smaruń Marek 
oraz  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss, 
Wójt Gminy – Jan Murowski, 
Zastępca Wójta Gminy – Stefan Hajda, 
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek, 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss przywitał obecnych na posiedzeniu radnych i przedstawił 
porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2012 - 2023. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2012 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2013 – 2024. 
4. Projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Krupski Młyn na 2013 rok. 
5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Krupski Młyn. 
6. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakres świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Krupski Młyn i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
8. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

9. Projekt uchwały w sprawie rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie 
odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi. 

10. Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Krupski Młyn na okręgi wyborcze. 
11. Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 
12. Sprawy bieżące. 

 Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony porządek posiedzenia. 
 
 Ad. 1. 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2012 – 2023.  
Skarbnik Gminy przedstawiła informację dotyczącą dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
na lata 2012 – 2023.  
Komisje zapoznały się z przedstawionymi informacjami i pozytywnie je zaopiniowały. 
 
Ad. 2.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2012 rok. 
Skarbnik Gminy przedstawiła radnych projekt zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 
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             Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym projektem uchwały i zaopiniowali go 
pozytywnie.  
 
 Ad. 3.  

Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy na lata 2013 – 2024. 
Skarbnik Gminy przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej szczegółowe zapisy projektu 
wieloletniej prognozy finansowej. 
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowił pozytywnie zaopiniować projekt wieloletniej prognozy 
finansowej gminy na lata 2013-2024.  
 
Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Krupski Młyn na 2013 rok. 
Skarbnik Gminy przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej projekt uchwały budżetowej  wraz z 
omówieniem  planowanych dochodów i  wydatków, przychodów i rozchodów budżetu gminy na 2013 rok. 
Radni nie wnieśli uwag do omówionego projektu budżetu gminy na 2013 rok. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Franciszek Sufa zawnioskował aby rozważyć możliwość zmiany nazwy 
Klubu Sportowego Nitron na np.: Gminny Klub Sportowy. Umotywował to tym, że głównym dotującym 
działalność Klubu jest gmina, obiekty również są gminne jak i inwestycje realizowane na obiektach 
sportowych finansowane są poza środkami zewnętrznymi głównie ze środków budżetu gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał radnych z uchwałami IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach: 
- Nr 4100/IV/219/2012 w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Krupski Młyn projekcie 
uchwały budżetowej na 2013 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi, 
- Nr 4100/IV/220/2012 w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Krupski Młyn projekcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013 – 2024.  
Skarbnik Gminy zapoznała obecnych z wykazem zadań inwestycyjnych jak i spłat rat za przedmiotowe 
zadania. 
Henryk Brodziak  zapoznał Radnych z protokołem Komisji Budżetowej z dnia 5 grudnia br. oraz przedstawił  
opinię Komisji Budżetowej w sprawie  projektu budżetu gminy na 2013 rok. Jednocześnie podziękował 
Wójtowi, Skarbnikowi Gminy oraz Kierownikom Referatów i jednostek organizacyjnych gminy za rzetelne 
opracowanie materiałów dotyczących budżetu gminy. Następnie podziękował członkom Komisji 
Budżetowej za aktywny udział w pracach Komisji. 
Bogdan Huczko powiedział, że był nieusatysfakcjonowany informacjami przekazanymi przez Dyrektora 
GOKSiR Piotra Gruszkę na temat  funkcjonowania Ośrodka na nowych zasadach, zgodnie z obowiązującym 
Statutem. Podkreślił, że należałoby już wcześniej opracować plan działania i przedstawić wizję dalszego 
funkcjonowania jednostki, w taki sposób, aby maksymalnie obniżyć koszty utrzymania hali sportowej, 
kortów, basenu czy innych obiektów oddanych w zarząd Ośrodkowi. Należy szukać i rozważyć różne 
możliwości działania i rozwoju GOKSiR, by obiekty sportowe tętniły  życiem i  aby jak najwięcej osób 
mogło korzystać z jego usług.  
Zwrócił uwagę, że nie należy odkładać w czasie tematu sprzedaży mieszkań komunalnych.  Radny 
stwierdził, ze należałoby przedyskutować zapisy uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 
na terenie gminy. Zaproponował aby poddać pod dyskusję zasadność zaplanowania w przyszłorocznym 
budżecie wyposażenia kuchni w Domu Kultury w Potępie  ponieważ jest wiele zadań czekających na 
dokończenie realizacji  i wymagających sporych nakładów finansowych.  
Pytał czy udało się znaleźć sponsora chętnego do zakupu budynku po byłym SPZOZ w Krupskim Młynie. 
Stwierdził, że z uwagi na to iż pomysł  przeniesienia  siedziby Urzędu Gminy do budynku po SP ZOZ jest nie 
możliwy do zrealizowania ze względów przede wszystkim finansowych, sprzedaż tego budynku byłby 
sporym zastrzykiem finansowym dla przyszłorocznego budżetu. Proponował również aby zastanowić się 
nad umożliwieniem mieszkańcom wykupu działek pod uprawy ogrodowe na terenie Krupskiego Młyna.  
Wójt Murowski wyjaśnił, że spotkanie z osobami zainteresowanym zakupem budynku i przeznaczeniem 
go na pomieszczenia dla osób starszych, odbędzie się 21 grudnia br. i dopiero wtedy będą możliwe 
aktualne informacje na ten temat. Jeśli natomiast chodzi o wyposażenie kuchni w Potępie, to zadanie to 
jest jednym z kilku, które mają być dofinansowane nie tylko z budżetu gminy ale przede wszystkim ze 
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środków Lokalnej Grupy Działania Spichlerz Górnego Śląska. Jeśli chodzi o sprzedaż przedmiotowych 
terenów, to na bieżąco przekazywana jest radnym informacja na ten temat. Jedna działka już została 
sprzedana i wyraził nadzieję, że proces będzie kontynuowany.  
Franciszek Sufa wyraził zdziwienie stwierdzeniem, że nie było wniosków radnych do projektu budżetu na 
2013 rok. Przypomniał, że był autorem kilku wniosków, które sformułował dużo wcześniej i przekazał je 
Przewodniczącemu Rady Gminy. Pytał czy zostały one uwzględnione przez Komisję Budżetową.  Prosił o 
przedstawienie warunków zatrudnienia dyrektora oraz zastępcy GOKSiR-u. Chciał się dowiedzieć w jaki 
sposób będą pozyskiwane środki na utrzymanie hali sportowej przy Zespole Szkół w Krupskim Młynie. W 
odpowiedzi  Zastępca Wójta Gminy  przedstawił zasady zatrudniania dyrektora i zastępcy GOKSiR  po 
zmianie ustawy o działalności kulturalnej.  
Bogdan Huczko powiedział, że mając do dyspozycji tak różnorodne obiekty  można stworzyć bardzo 
interesującą ofertę zarówno dla mieszkańców jak i dla osób spoza gminy. Jest to kwestia operatywności 
osoby będącej Zastępcą Dyrektora GOKSiR-u. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że należałoby się pochylić nad tematem dotyczącym sprzedaży 
lokali mieszkalnych, ponieważ ten problem zgłaszali m.in.: mieszkańcy Ziętka. Przypomniał, że uczestniczył 
w pracach Komisji Rady  gdzie zgłaszał swoje wnioski do budżetu. Jedna z propozycji dotyczyła 
zaplanowania środków finansowych na udrożnienie rowu przy ul. Zawadzkiego i Powstańców Śl. w 
Krupskim Młynie, natomiast  druga dotyczyła zakupu agregatu prądotwórczego dla Potępy. Uczestniczył 
również w posiedzeniu Komisji Terenowej, gdzie wniosek dotyczący udrożnienia rowu był dyskutowany i 
w wyniku tych rozmów w projekcie budżetu gminy na 2013 roku znalazły się środki przeznaczone na 
wykonanie prac geodezyjnych ,  które są niezbędne do rozpoczęcia prac związanych z  udrażnieniem 
przedmiotowego rowu.  
Z projektu budżetu gminy na 2013 rok wynika, że w budżecie zostały zaplanowane środki na prace 
geodezyjne i kartograficzne (w tym na prace projektowe rozpoczynające zadanie związane z udrożnieniem 
rowu), dlatego odstąpił od tego wniosku. Mając na względzie bardzo napięty budżet  wnioskował, aby w 
przypadku pojawienia się wolnych środków przeznaczyć je na zakup przedmiotowego agregatu 
(potraktować sprawę jako priorytetową). Będzie jednak głosował za uchwaleniem  budżetu  gminy na 
2013 r.  
Wójt Gminy – Jan Murowski podkreślił, że zawsze uważnie słucha wniosków i uwag mieszkańców dlatego 
w budżecie gminy na 2013 rok jest wiele zadań i każde z nich jest ważne, więc jeśli tylko pojawiają się 
wolne środki to zostaną one przeznaczone na zadania najpilniejsze. 
Komisje po przeprowadzonej dyskusji postanowił pozytywnie zaopiniować projekt budżetu gminy na 2013 
rok.  
 
Ad. 5.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Krupski Młyn. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza poinformowała, że w związku z 
wejściem w życie od 1 lipca 2013 roku nowej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, tracą 
moc regulaminy uchwalone wcześniej. Dlatego należy podjąć uchwałę w sprawie nowego regulaminu 
dostosowanego do zapisów nowej ustawy. Przypomniała, że na początku grudnia radni byli zapoznani z 
jego założeniami. Regulamin został opracowany w oparciu o przeprowadzone wywiady z przedsiębiorcami 
i mieszkańcami gminy i uzyskane w ten sposób informację. Zyskał ona pozytywną opinię Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego i jest dokumentem po przeprowadzeniu konsultacji społecznych a teraz wymaga 
przyjęcia. 
Jacek Kiszkis podkreślił, że jest na tyle szczegółowy, że powinien spełniać oczekiwania nowej ustawy. 
Franciszek Sufa prosił o potwierdzenie, czy wg nowej ustawy mieszkańcy są zmuszani przez Gminę do 
innego sposobu gospodarowania odpadami komunalnymi. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej potwierdziła. Zastępca Wójta dodał, że taki obowiązek nałożyła ustawa na Gminę a Gmina 
na swoich mieszkańców.  
Komisje pozytywnie postanowili zaopiniować projekt w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy został zaopiniowany pozytywnie.  
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Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakres świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Krupski Młyn i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowej 
uchwały, szczegółowo omówiła przepisy, które nakładają na gminy nowe zadania związane z 
prowadzeniem gospodarki odpadami. Obowiązek ten wejdzie w życie od 1 lipca 2013 rok. Poinformowała 
o spotkaniach, podczas których dyskutowano na temat przygotowanych projektów uchwał. Omawia grupy 
odpadów, częstotliwość ich odbioru, jest kwintesencją regulaminu. Nie ma w sobie niczego nowego poza 
tym co znalazło się w regulaminie.  
Radny Kuczera pytał o częstotliwość odbioru odpadów. Kierownik Referatu wyjaśniła, że wynika ona z 
informacji uzyskanych od mieszkańców jak i od przedsiębiorców, którzy prowadzą działalność na terenie 
gminy.  
Franciszek Sufa stwierdził, że obecnie jest nasilenie wyrzucania odpadów, i podejrzewa, że nowy system 
spowoduje produkcję mniejszej ilości śmieci. Zaplanowana częstotliwość  wywozu śmieci, Jego zdaniem, 
jest zbyt duża, bo przecież śmieci będzie mniej. Może warto byłoby zmniejszyć  częstotliwość  opróżniania 
pojemników na odpady.  
Krzysztof Pilarski zauważył, że takie zmniejszenie nie będzie dobrym rozwiązaniem, ponieważ samego 
popiołu produkowanego w okresach grzewczych przez mieszkańców np.: Potępy będzie na pewno bardzo 
dużo i trzeba będzie przewidzieć miejsce na ich usuwanie.  
Przewodniczący Rady Gminy podając swój przykład stwierdził, że nie będzie miał co wkładać do kubła.  
Nowy system ma sporo zalet ale czy się sprawdzi w przygotowanej wersji pokaże czas. Najważniejsze 
informacje na temat nowej organizacji gospodarki odpadami zostaną zawarte w ulotce przygotowanej 
przez pracowników Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej a następnie rozpowszechnionej na 
terenie gminy.  System jest przygotowany  na podstawie wyliczania średnich danych, bo trudno jest 
ustalać jednakową ilość pojemników dla wszystkich odbiorców.  
Zastępca Gminy podkreślił, że musimy się nauczyć dobrze segregować odpady, z dotychczasowych 
obserwacji wynika, że częstotliwość ich wywozu jest dobra. Wiadomo, że trudno jednoznacznie określić 
ilość produkowanych śmieci, czy rodzaju odpadów, dlatego w przypadku, gdyby okazało się, że zasady nie 
spełniają oczekiwań, istnieje zawsze możliwość zmiany zapisów i dostosowania ich do zaistniałej sytuacji.  
Jacek Kiszkis wyraził swoje obawy dotyczące zbyt restrykcyjnego wyliczenia  ilości pojemników na 
odpadów, ponieważ może się okazać, że powstaną „dzikie” wysypiska śmieci. 
Bogdan Huczko powiedział, że aby uniknąć wywozu śmieci w miejsca nieodpowiednie należy 
rozpowszechnić informację o możliwości usunięciu do końca czerwca 2013 roku jak największej ilości 
odpadów znajdujących  się  jeszcze w wielu garażach czy piwnicach. 
Beata Plaza  stwierdziła, że  dotychczasowy system nie jest jednolity i takie same budynki mają różne ilości 
pojemników. Zmiany dotyczące ilości pojemników będą dla niektórych budynków  korzystniejsze , dla 
innych niestety mniej korzystne. Różnice są ogromne ale trzeba znaleźć jednolite rozwiązania dopasowane 
do istniejących warunków. System wymaga ciągłego monitorowania. 
Komisje zapoznały się z informacjami i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowały projekt. 
 
Ad. 7.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej powiedziała, że projekt uchwały rady Gminy 
wprowadza obniżoną stawkę za odpady komunalne, jest ona uzależniona od dokonywanie selektywnej 
zbiórki. Proponowana wysokość opłaty to kwota 10 zł. od osoby. Planowany  opłata wynika z opracowanej 
kalkulacji  finansowania się systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.  Nowy system wymaga od 
wszystkich  ogromnej pracy związanej z  segregowaniem odpadów tak  aby dążyć do obniżki  kosztów ich 
odbioru. Zgodnie ze sprawozdaniem za 2011 rok – ilość odbieranych odpadów  w gminie  to 1100 ton. 
Przy obliczeniach wzięto pod uwagę szacunkową cenę kubła jaką podaje się obecnie.  
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Franciszek Sufa wyraził pogląd, że zaproponowana stawka jest za wysoka, bo dane pochodzą z jednej 
firmy. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej zaprzeczyła, twierdząc, że informacja 
pochodzi od czterech firm, które świadczyły usługi na terenie gminy. 
Radny Sufa twierdzi, że Firma Remondis jeździ za często odbierać odpady co  podwyższa koszty. Pani Plaza 
wyjaśniła, że stawka poddana była wnikliwiej analizie i jest efektem szczegółowych wyliczeń.  
Marek Smaruń pytał jak będzie uregulowana kwestia egzekucji nowych zasad we wspólnotach czy blokach 
komunalnych.  
Kierownik Referatu wyjaśniła, że zależeć to będzie przede wszystkich od stopnie odpowiedzialności 
mieszkańców za właściwe segregowanie odpadów. Sytuacją do której dążymy jest usytuowanie 
pojemników do właściwych nieruchomości.  
Radni prosili o doprecyzowanie faktu udokumentowania ilości osób zamieszkałych na terenie 
nieruchomości. Kierownik Referatu wyjaśniła jakie dokumenty są potrzebne do prawidłowego złożenia 
deklaracji.  
Bogdan Huczko zaproponował aby ustalić stawkę opłaty za odpady komunalne od 8 zł, żeby nie 
zniechęcać mieszkańców i nie powodować znacznego wzrostu opłat.  
Zastępca Wójta powiedział, że ustalanie opłaty nie jest typowaniem liczb loterii liczbowej i podkreślił, że 
stawka opłaty musi odpowiadać realnym kosztom oraz musi mieć  uzasadnione finansowe. 
Franciszek Sufa powiedział, że ustalając stawkę opłat należy patrzeć na sprawę oczyma mieszkańców, bo 
radni są przecież ich przedstawicielami. Po drugie istnieje możliwość oceny sytuacji po ustaleniu nowej 
stawki, będzie na to co najmniej ½ roku. Gdyby funkcjonowanie było nie właściwe będzie można zmienić 
zapisy uchwały. Pytał również, czy będą zwiększone etaty w Urzędzie w związku z wejściem w życie 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie? Kierownik Referatu odpowiedziała, że planowane 
zwiększenie wynosi 1 etat w rozbiciu na sprawy zarówno administracyjne  jak i finansowo-księgowe.  
Bogdan Huczko wnioskował o 5 min. przerwy, Przewodniczący Rady Gminy zawnioskował aby wydłużyć ją 
do 10 min. Wniosek ten został przyjęty jednogłośnie. 
Po przerwie radni stwierdzili, że lepiej jest ustalić wyższą stawkę a potem istnieje możliwość jej obniżenia 
niż zacząć od niskiej opłaty by po jakimś czasie ją podwyższyć. 
Radni po przeprowadzonej dyskusji zapoznali się z przedstawionym projektem uchwały i pozytywnie go 
zaopiniowali. 
 
Ad. 8. 
 Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wyjaśniła, że ustalona stawka ponoszona 
będzie przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych. W sytuacji, gdy z nieruchomości nie będzie 
zorganizowanego odbioru odpadów komunalnych, wtedy opłata będzie naliczana w drodze decyzji Wójta 
Gminy. Jeśli natomiast chodzi o odpady z terenu ogródków działkowych to sytuacja wygląda następująco: 
w regulaminie utrzymania czystości i porządku ustalono wypośrodkowane limity, które wynoszą 20 l na 
działkę. Drobna opłata zostanie doliczona do umów dzierżawy tych nieruchomości i w ten sposób wywóz 
odpadów będzie tam zorganizowany. 
Stawki opłat zostały wypośrodkowane, na podstawie informacji od firm działających na terenie gminy. 
Rafał Kuczera pytał co z wywozem odpadów wielkogabarytowych. Pani Plaza wyjaśniła, że odbiór tego 
rodzaju odpadów będzie organizowany sprzed posesji w określonych terminach, o których mieszkańcy 
będą informowani wcześniej.  
Radny Kiszkis pytał o odpady odbierane z ogródków działkowych? Kierownik Plaza wyjaśniła jakie są 
zasady ich wywozu.  
Wójt Murowski powiedział, że  idealna sytuacja byłaby wtedy, kiedy nie byłoby potrzeby ustawiania 
kontenerów przy działkach bo wszystkie odpady byłyby zagospodarowane przez właścicieli 
nieruchomości.  
Klaudiusz Kruszewski wyraził wątpliwość podawaną ilością odpadów tj. 20 l – Kierownik Referatu 
wyjaśniła, że jest to ilość minimalna, po to aby nauczyć się stosowania nowego systemu.  
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Radni pytali czy opłata będzie ponoszona przez cały rok? Kierownik Referatu powiedziała, że w uchwale 
założono sezon w czasie którego będą wnoszone opłaty – od marca do października.  
Radni po dyskusji i wyjaśnieniach zapoznali się z przedstawionym projektem uchwały i pozytywnie go 
zaopiniowali. 
 
Ad. 9.  

Projekt uchwały w sprawie rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie 
odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej wyjaśniła, że projekt uchwały jest kwestią 
fakultatywną dla Rady Gminy a dotyczy ustalenia opłaty za dostarczenie przez gminę, właścicielom 
nieruchomości, pojemników odpowiadających określonym normom i wymogom. Uchwała z założenia ma 
pomóc mieszkańcom po wprowadzeniu nowych zasad gospodarowania odpadami. Jeśli nie zostanie 
podjęta to obowiązek ten będzie należał do właściciela nieruchomości.  
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że dowiedział się od pracownika firmy REMONDIS o tym na jakich 
warunkach będzie można korzystać z pojemnika na odpady, po wejściu w życie nowych zasad 
gospodarowania odpadami.  
Pani Plaza podkreśliła, że system wyposażania w pojemniki jest dowolny i należy przemyśleć z której 
formy lepiej będzie skorzystać.  
Radni po dyskusji i wyjaśnieniach zapoznali się z przedstawionym projektem uchwały i pozytywnie go 
zaopiniowali. 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej poinformowała o unieważnieniu uchwały 
rady podjętej 30 października br. a dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. Powiedziała, że poprawiony wzór deklaracji będzie stanowił jeden z pkt. 
porządku posiedzenia  Komisji  i  Sesji Rady Gminy w styczniu 2013 roku.  
 
Ad. 10  

Projekt uchwały w sprawie podziału gminy Krupski Młyn na okręgi wyborcze. 
Zastępca Wójta poinformował o postanowieniu Komisarza Wyborczego w Katowicach DKT-712-2-12 z 5 
grudnia 2012 roku w sprawie wezwania Rady Gminy Krupski Młyn do podjęcia uchwały w sprawie 
podziału Gminy na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 
w każdym okręgu. Wezwanie dotyczy ulic: Wierzbowej (okręg nr 13) i Jagodowej, Jaśminowej, Malinowej i 
Wrzosowej (okręg nr 15) w Potępie. Wnioskował o podjęcie nowej uchwały uwzględniającej brakujące 
ulice.  
Bogdan Huczko wyraził swoje niezadowolenie z dokonanego podziału okręgów nr 5, 6, 7 i 8 i dlatego 
będzie głosował przeciwko projektowi uchwały.  
Radni zapoznali się z przedstawionym przez Zastępcę Wójta projektem uchwały i pozytywnie go 
zaopiniowali. 
 
Ad. 11. 
 Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że do 15 grudnia był wyznaczony termin na zgłaszanie 
zagadnień do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. Mimo upływu terminu żadnych zagadnień 
oprócz obowiązkowych nie zgłoszono. 
Franciszek Sufa zaproponował aby przewodniczący Komisji Rady zajęli się tematem na najbliższej sesji. 
Wniosek został przyjęty bez uwag.  
Poinformował o nieobecności Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i zaproponował aby sprawozdania z 
prac Komisji Rady były przedmiotem sesji w styczniu oraz plany pracy Komisji również będą omawiane na 
sesji w styczniu.  
 
Ad. 12.  
 Sprawy bieżące. 
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1. Zastępca Wójta przedstawił informację na temat unieważnienia w całości uchwały Nr 
XXIII/165/12 Rady Gminy Krupski Młyn w sprawie wyrażenia gody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu do lat 10 z 30 października br. oraz unieważnienia w części uchwały Nr 
XXIII/166/12 Rady Gminy Krupski Młyn w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości 
gruntowej na rzecz Gminy od osoby fizyczne przeznaczeniem na cele publiczne z 30 
października br.  

2. Przewodniczący Rady Gminy poinformował o sesji Rady Powiatu, która odbędzie się 20 
grudnia br. o godz. 9.00. 

3. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował planowane terminy sesji w 2013 roku: 
29 stycznia,  
26 lutego 
26 marca 
23 kwietnia 
28 maja 
25 czerwca  
24 września 
29 października 
26 listopada  
19 grudnia 

4. Henryk Brodziak wnioskował w imieniu Komisji Budżetowej o dokonanie przeszeregowania 
wynagrodzenia Wójta Gminy od stycznia 2013 roku, w uznaniu za cały okres inwestycyjny 
ostatnich lat, za całokształt działalności oraz troskę i nadzór nad sprawami gminy. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że wniosek powinno zgłosić 4 radnych i dlatego proponuje 
aby Przewodniczący Komisji Budżetowej przygotował i przedstawił go na najbliższym 
posiedzeniu komisji i sesji styczniowej.  
Zastępca Wójta przypomniał, że na posiedzeniu Komisji budżetowej złożono wniosek o 
udzielenie nagrody Wójtowi Gminy za całokształt prac związanych z realizacją zadań 
inwestycyjnych. Jednak w związku z obowiązującymi przepisami nie ma możliwości przyznania 
nagrody Wójtowi Gminy, dlatego jedyną formą nagrodzenia Wójta jest zmiana wysokości 
wynagrodzenia. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby wniosek o zmianę wysokości 
wynagrodzenia Wójta wpłynął do Biura Rady Gminy na piśmie i wtedy będzie mógł być 
rozpatrzony na najbliższym posiedzeniu Komisji i sesji Rady Gminy.  
Radni Gminy zaproponowali aby przygotować się do tematu i rozpatrzyć go w styczniu 2013 
roku.  

5. Franciszek Sufa:  
a) wnioskował o rozważenie możliwości zakupu szafek  na podręczniki szkolne, dla dzieci 
w Zespole Szkół w Krupskim Młynie. 
b) pytał kiedy nastąpi otwarcie hali sportowej przy Zespole Szkół w Krupskim Młynie? 
Zastępca Wójta wyjaśnił, że otwarciu  Hali Sportowej nastąpi prawdopodobnie wiosną 
przyszłego roku.  
c) powiedział, że odnosi wrażenie jakby mimo współpracy Rada Gminy jest 
deprecjonowana, życzyłby sobie aby czasem docenić Radę i ją dowartościować.  
Artur Dawydzik  poparł spostrzeżenia radnego Sufy. 
6. Jacek Kiszkis powiedział, że mimo różnicy zdań Rada działa zgodnie i należy to docenić. 
Obecną kadencję można ocenić pozytywnie i należy się chwalić, tym, co udało się 
osiągnąć. 
7. Bogdan Huczko przypomniał o niezrealizowanym  zobowiązaniu Wójta dotyczącym 
zorganizowania uroczystych obchodów 20-lecia istnienia Gminy Krupski Młyn.  
8. Przewodniczący Rady Gminy zaproponował rozważyć możliwość używania do 
posypywania dróg gminnych,  zamiast soli, grysu granitowego.  
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 
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Komisja Budżetowa i Rozwoju Przedsiębiorczości: 

Brodziak Henryk  ……………………. 

Huczko Bogdan  ……………………. 

Kruk Wojciech  ……………………. 

Kruszewski Klaudiusz ……………………. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  

Ochman – Szyguła Róża …………………… 

Pilarski Krzysztof ……………………. 

Sufa Franciszek  ……………………. 

Szewczyk Adam  …………………… 

Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

Dawydzik Artur  ……………………. 

Kiszkis Jacek   ……………………. 

Kuczera Rafał  ……………………. 

Łuć Adam  …………………... 

Piegza Gerard  ……………………. 

Smaruń Marek        ……………………. 

 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy; 1 x Wójt Gminy; 1 x a/a 
 
Prot. K. Michałek 

 

 


